
Protokół Nr  19/09 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  16 grudnia 2009 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza budżetu  na 2010 rok  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. – godz. 13.30 
3. Analiza budżetu  na 2010 rok Przedszkoli Miejskich Nr 1, 2 i 3. – godz. 14.00 
4. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i  porządek, głosując: za- 5  
(jednogłośnie). 
  
Ad 2 

Analizę budżetu  na 2010 rok  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, zgodnie z 
załączonym materiałem przedstawiła Sylwia Żmuda-Kowalczyk, Dyrektor MOPS. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Świrko – prosił o średnią z 12 m-cy przed remontem i po remoncie. 
Dyrektor – przekaże, ale są  wydawane 294 posiłki, latem jest więcej. Wcześniej było 

podobnie.  
A.Świrko – pytał o koszt podopiecznego w DPS? 
Dyrektor – odpowiedziała, że koszt utrzymania osoby wynosi 2.064 zł w Zwinisławiu, a 

ogółem miesięcznie 560 tys. zł.  
J.Turnik – pytał  jaką kwotę potrzebuje, aby zaspokoić potrzeby?  
Dyrektor – odpowiedziała, że ma kwotę  605 tys. zł,  a w planie jest 650 tys. zł. Dyrektor 

poinformowała, że Pani Skarbnik zmniejszyła plan o 179 tys. 200 zł. Ponadto płace zostaną 
na poziomie 2009 roku. 

 
Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją nie wnosząc uwag. 

 
 

Ad 3 
Analizę budżetu  na 2010 rok Przedszkoli Miejskich Nr 1, 2 i 3 przedstawili poszczególni 

dyrektorzy. 
Dyrektor P Nr 3 – stwierdziła, ze na energię zabraknie około 7 tys. zł. Otrzymała o 20 tys. zł 
mniej. Poinformowała o zaleceniach wentylacyjnych Inspekcji Pracy. 
Dyrektor P Nr 1 – powiedział, że otrzymała środki zgodnie z propozycją. 
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Dyrektor P Nr 2 – stwierdziła, że zbilansują budżet do końca roku. 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją nie wnosząc uwag. 
 
 
Ad 4 
Radni nie zabrali głosu w sprawach różnych. 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.35  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 
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